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W6jt Gminy Bli2yn

ZAPYTANIE

Stosownie do zapisu ar. 24.ust.3 i6 ustawy w o samorzqdzie gminnym

( tj. Dz. U z2O23r. poz. 40) skladam nastgpujqce zapytanie:

Pzepis Ustawy o samozqdzie gminnym wskazal, 2e obrady rady gminy

muszq by6 transmitowane i nagrywane. Jako56 tych transmisji i nagrad nie spelnia

oczekiwarl radnych oraz mieszkaic6w. System siq zawiesza, transmisje sq
przerywane. Wielokrotnie zglaszalem do Pana W6jta o wyeliminowanie

nieprawidlowo5ci. Z wyja6niefi, kt6re otrzymalem wynika, 2e taki stan Eeczy ma

miejsce na wskutek powstatych zakl6cei na lqczach lntemetu, kt6ry jest

zainstalowany w OSP Blizyn - lnternet radiowy).

W zrviqzku z tym zapytujq, kiedy system pzekazu transmisji siq poprawi.

Dlaczego do chwili obecne.i OSP Blizyn nie posiada Qcza internetowego sieci

Swiatlowodowej.
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